
Zápisnica číslo 4/2023 
z tretieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
v Lúčke, ktoré sa konalo dňa 30. januára 2023 

v sále KD Lúčka 
 
 

 
 
Prítomní:  PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Ing. Mária Galiková, PhD.,  

Anna Sopková, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

 

Neprítomní:  - 
 

Návrh programu:     

o t v o r e n i e  
1. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej a volebnej komisie  
2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Návrh na schválenie VZN č. 1/2023 o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa na 

čiastočnú úhradu nákladov v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 
Lúčka a určenie podmienok tejto úhrady 

4. Voľba hlavného kontrolóra  
5. Rôzne – diskusia 
z á v e r 
 

Otvorenie 
 
     IV. zasadnutie OZ v Lúčke otvoril a následne viedol starosta obce Mikuláš Mašlej. V úvode 
privítal prítomných poslancov, kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra ako aj ostatných 
prítomných hostí. Skonštatoval, že prítomní sú všetci poslanci a OZ je uznášania schopné. 
Predniesol návrh programu rokovania. Poslanec Peter Marcin navrhol zmenu programu a to 
doplnenie programu o bod – „Prerokovanie žiadosti OZ Topľanská Lúčka o schválenie 
a pridelenie miestnosti – telocvične ZŠ do bezplatného prenájmu.“ Navruje aby bol doplnený ako 
samostatný bod č.5, po bode „Voľba hlavného kontrolóra“. Starosta dal o pozmenenom návrhu 
hlasovať. Poslanci návrh schválili. 
 
Návrh programu pozmeňujúci (schválený): 
 
o t v o r e n i e  
1. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej a volebnej komisie  
2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Návrh na schválenie VZN č. 1/2023 o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa na 

čiastočnú úhradu nákladov v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 
Lúčka a určenie podmienok tejto úhrady 

4. Voľba hlavného kontrolóra  
5. Prerokovanie žiadosti OZ Topľanská Lúčka o schválenie a pridelenie miestnosti – telocvične 

ZŠ do bezplatného prenájmu 
6. Rôzne – diskusia 
z á v e r 

 
Hlasovanie: 

Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 
7 4 0 3 

 
 

K bodu 1) 
 
a) Zapisovateľka:   Daniela Pšenáková 

 
      Overovatelia zápisnice:  RNDr. Marcel Tkáč 
        Anna Sopková 



 
b)   Návrhová komisia:   Peter Marcin 
     Mgr. Lenka Sokol 
     Andrej Havrila 
Hlasovanie: 

Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 
7 7 0 0 

 
c) Volebná komisia:   Anna Sopková 
     RNDr. Marcel Tkáč 
     Ing. Mária Galiková, PhD. 
Hlasovanie: 

Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 
7 7 0 0 

 
 
K bodu 2) 
 
Kontrolou plnenia uznesení bolo zistené, že od poslednej kontrolu ostali nesplnené, resp. boli 
v stave plnenia dve uznesenia. 

Uznesenie č. 8/2/2022 – obec čaká na doručenie podpísaných zmlúv od zariadení a následne ich 
zverejní na stránke obce 

Uznesenie č. 15/2/2022 – voľba kontrolóra je v stave plnenia a je nosným bodom IV. Zasadnutia 
OZ 

Uznesenie č. 18/2/2023 bolo prijaté na poslednom zasadnutí OZ – splnené. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 
7 7 0 0 

 
Návrh na uznesenie č. 19/4/2023  je súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 3) 
 
     V zmysle § 6 ods. 24 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 
samospráve v znení neskorších predpisov a príslušných ustanovení zákona č. 245/2008 Z. z. o 
výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov výšku príspevkov určí zriaďovateľ všeobecne záväzným nariadením.     
Predmetom návrhu Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2023 o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu výdavkov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 
Lúčka je úprava výšky príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole a príspevku zákonného 
zástupcu na stravovanie v školskej jedálni s účinnosťou od 1.3.2023. K zvýšeniu príspevkov 
dochádza z dôvodu zvýšených nákladov na prevádzku uvedených zariadení 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia okrem uvedenej zmeny nahrádza doteraz platné 
Všeobecne záväzné nariadenie č. 35/2011, schválené uznesením OZ č.15/4/2011 zo dňa 
17.08.2011, ktoré bolo novelizované Doplnkom č.1 schváleným uznesením č.15/4/2019 zo dňa 
17.07.2019.         
 

Hlasovanie: 
Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 

7 7 0 0 
 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice. 
Návrh na uznesenie č. 20/4/2023  je súčasťou zápisnice. 
 

K bodu 4) 



 
Uznesením č. 15/2/2022 zo dňa 12.12.2022 bol vyhlásený deň konania voľby hlavného 
kontrolóra obce na 30.1.2023 ako aj schválená komisia na otváranie obálok voľby hlavného 
kontrolóra v zložení: Ing. Mária Galiková, PhD., Anna Sopková a RNDr. Marcel Tkáč. Dnes boli 
v rovnakom zložení schválení za členov volebnej komisie. Prítomných poslancov informovali, že 
na funkciu hlavného kontrolóra v obci Lúčka sa prihlásili dvaja uchádzači a to Ing. Katarína 
Hliboká a Ing. Dominik Tkáč. Voľba kontrolóra začala prezentáciou uchádzačov. Ako prvá sa 
predstavila Ing. Katarína Hliboká. Priblížila prítomným svoje zamestnanie, prácu kontrolóra obce 
a koncepčný zámer. Ako druhý sa predstavil Ing. Dominik Tkáč. Vo svojom vystupení uviedol, 
že po naštudovaní si materiálov, čo všetko práca hlavného kontrolóra obnáša a ako by ju vedel 
sklbiť s hlavným povolaním sa rozhodol, že sa svojej kandidatúry vzdáva. 
Následne prebehol samotný akt voľby, kde členovia volebnej komisie rozdali poslancom obálku 
s hlasovacím lístkom. Poslanci sa na tajnú voľbu odobrali do priestoru na to určeného. Komisia 
skontrolovala obálky, zrátala platné hlasy s konštatovaním, že hlavnou kontrolórkou obce sa 
stala Ing. Katarína Hliboká a to s počtom štyroch platných hlasov. (Zápisnica z tajného 
hlasovania je prílohou tejto zápisnice). 
 
Hlasovanie: 

Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 
7 7 0 0 

 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice. 
Návrh na uznesenie č. 21/4/2023  je súčasťou zápisnice. 
 
K bodu 5) 
 
Dňa 25.01.2023 predsedníčka OZ Topľanská Lúčka Monika Hažerová osobne doručila na obecný 
úrad Žiadosť OZ Topľanská Lúčka o schválenie a pridelenie miestnosti – telocvične ZŠ do 
bezplatného prenájmu adresovanú Obecnému zastupiteľstvu v Lúčke.  Ako sa v liste uvádza OZ 
funguje rok a za ten čas do obce prinieslo mnoho aktivít s veľmi pozitívnymi ohlasmi. OZ chce 
aj naďalej pokračovať vo svojích aktivitách, no k tomu potrbuje miestnosť. Návrh združenia je, 
aby im bola pridelená „telocvičňa“, ktorá sa po zrušení ZŠ stala nefunkčnou a nevyužívanou 
miestnosťou. Prísľub zo strany obce prišiel, ale ostal na mŕtvom bode a OZ doteraz miestnosť 
nemá. 
Touto problematikou sa už zaoberalo obecné zastupiteľstvo na svojích predchádzajúcich 
zasadnutiach a názory poslancov sa rôznia, čo aj vyvolalo ostrú diskusiu. 
Viacerí nechápu a nesúhlasia s tým, prečo by sa priestory zrekonštruovanej telocvične mali 
využívať ako sklad. Všade sa apeluje na to, že deti majú málo pohybu a u nás sa im zruší 
telocvičňa. Ak ju doposiaľ MŠ nevyužívala, treba skôr apelovať na to, aby ju využívať začali, 
hlavne keď je vonku nepriaznivé počasie. Poslankyňa PhDr. Anna Hermanovská navrhuje, aby 
sa prenájom prediskutoval v prvom rade s tými, ktorých sa to bezprostredne týka a to s vedením 
MŠ ako aj s rodičmi. Poslankyňa Ing. Mária Galiková, PhD. upozornila na to, že ak rozširujeme 
kapacity MŠ a chceme vybudovať tzv. „strediskovú škôlku“ mali by sme práve aj priestory 
telocvične využiť v jej prospech . Ako niečo navyše, čo iné škôlky v okolí nemajú. Členov OZ 
mrzí, že priestory sa doposiaľ nevyužívali a teraz, keď to chcu ako miestnosť pre občianske 
združenie je z toho veľký problém. K uvedenej problematike sa vyjadril aj bývalý riaditeľ ZŠ Mgr. 
Jozef Mašlej. Vo svojom vystupení okrem iného upozornil aj na to, že v priestoroch MŠ, kde sa 
pohybujú malé deti majú cudzie osoby vstup zakázaný. Poslanec Peter Marcin mu oponoval 
s tým, že do telocvične je osobitný vchod, mimo hlavného vchodu. 
Starosta diskusiu uzavrel s tým, že nakoľko je telocvičňa v súčasnosti v rekonštrukcií bude 
sa o jej poskytnutí občianskému združeniu zaoberať po ukončení prác. Zároveň navrhol, aby sa 
hľadali aj iné možnosti a ponúkol priestory bývalých šatní TJ.  
 

K bodu 6) 
 

Do diskusie ako samostatného bodu programu sa neprihlásil nikto z prítomných, nakoľko sa 
k jednotlivým bodom programu diskutovalo priebežne. 

 



Z á v e r 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu sa starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť 
a štvrté rokovanie Obecného zastupiteľstva v Lúčke ukončil. 

 

 

 

                 ................................................. 

         Mašlej Mikuláš - starosta 

 

 

OVEROVATELIA ZÁPISNICE: 

 

 

RNDr. Marcel Tkáč     ........................................................ 
  

 

Anna Sopková       ........................................................  


